

《my holiday英语作文带中文（17篇）》

度假是一种令人期待的休息和放松的方式。度假可以让人远离压力，沉浸在美丽的自然风景中，体验新的文化和活动。你的假期是怎么度过的呢?这里给大家分享了my holiday英语作文17篇，供大家参考。

my holiday我的假期英语作文1

Last summer holiday, I embarked on an unforgettable adventure to the countryside with my family. The sun shone brightly, casting a golden glow over the lush green fields, making the scenery even more picturesque.

We stayed in a cozy cottage surrounded by nature's bounty. Every morning, the chirping of birds woke us up, ushering in a fresh start to the day. I spent my time exploring the winding paths, picking wildflowers and chasing butterflies.

In the afternoons, we went fishing by the river, where the water flowed gently, reflecting the blue sky and clouds. Although I didn't catch many fish, the laughter and bonding with my family were treasures I'll always cherish.

This holiday not only provided me with a break from the hustle and bustle of city life but also taught me the value of spending quality time with loved ones.

去年暑假，我和家人一起前往乡村，开启了一段难忘的探险之旅。阳光明媚，为郁郁葱葱的田野披上了一层金色的外衣，使得风景更加如画。

我们住在一间温馨的小屋里，四周环绕着大自然的馈赠。每天清晨，鸟儿的啁啾声将我们唤醒，为全新的一天拉开序幕。我漫步在蜿蜒的小径上，采摘野花，追逐蝴蝶。

午后时分，我们前往河边垂钓，河水潺潺，倒映着蓝天白云。虽然我没有钓到多少鱼，但与家人共度的欢笑和亲密时光却是我永远珍惜的宝藏。

这次假期不仅让我从城市的喧嚣中得到了解脱，更让我懂得了与家人共度宝贵时光的价值。

my holiday我的假期英语作文2

Last summer, I embarked on a thrilling holiday adventure to the seaside. The moment I stepped onto the soft, sandy beach, the sound of crashing waves and the salty sea breeze greeted me warmly. The sun shone brightly, casting a golden glow over the sparkling water, creating a breathtaking scene.

Each day was filled with excitement. I built sandcastles with my siblings, chased seagulls along the shore, and even tried my hand at surfing – though I fell off my board more times than I stayed on! The laughter and splashes of water echoed through the air, filling our hearts with joy.

In the evenings, we strolled along the promenade, watching the sunset paint the sky with hues of orange and pink. The warmth of the moment was captured in family photos, a testament to the magical time we shared.

去年夏天，我踏上了一场激动人心的海边假期之旅。当我踏上柔软细腻的沙滩时，迎面而来的是海浪拍打岸边的声音和略带咸味的海风。阳光明媚，金色的光芒洒在波光粼粼的水面上，构成了一幅令人叹为观止的景象。

每一天都充满了欢乐。我和兄弟姐妹们一起建造沙堡，沿着海岸追逐海鸥，甚至还尝试冲浪——尽管我从冲浪板上掉下来的次数比站上去的次数还要多！空气中回荡着我们的笑声和水花四溅的声音，让我们的内心充满了喜悦。

傍晚时分，我们沿着海滨步道漫步，观看夕阳将天空染成橙红色和粉色。那一刻的温馨被定格在家庭照片中，成为我们共享这段神奇时光的证明。

my holiday我的假期英语作文3

Over the summer holiday, I had the opportunity to visit my grandparents in the countryside. The trip was both relaxing and educational.

I assisted them with daily farming tasks, fed the chickens, and harvested a variety of fruits. The serene environment and breathtaking scenery were a pleasant change from the city. Additionally, I indulged in reading and enjoyed playful moments with my cousins.

This holiday not only provided a much-needed break but also enriched my understanding of rural life and family bonds. It was truly a memorable experience.

在暑假期间，我有机会去乡下看望我的祖父母。这次旅行既放松又富有教育意义。

我帮助他们完成日常的农活，喂养鸡群，采摘各种水果。宁静的环境和令人叹为观止的景色与城市形成了愉快的变化。此外，我还沉迷于阅读，并享受与表兄弟姐妹们的欢乐时光。

这个假期不仅提供了一个急需的休息，还丰富了我对乡村生活和家庭纽带的了解。这确实是一次难忘的经历。

my holiday我的假期英语作文4

This winter holiday was different from any other. I chose to dedicate my time to a volunteer program, cleaning up a local park.

The work was challenging, with hours spent picking up litter and planting new greenery. Yet, it was deeply fulfilling. I connected with amazing people who shared my passion for the environment. Together, we transformed the park into a cleaner, more vibrant space.

This holiday wasn't just about relaxation; it was about making a positive impact and enjoying the simple joys of community service.

这次寒假与以往任何一次都不同。我选择将我的时间投入到一项志愿者项目中，清理当地的公园。

这项工作颇具挑战性，我们花了数小时捡拾垃圾和种植新的绿植。然而，它也极大地充实了我。我结识了一些令人惊叹的人，他们和我一样热爱环境。我们一起将公园变成了一个更干净、更充满活力的空间。

这个假期不仅仅是放松，更是为了产生积极的影响，享受社区服务的简单乐趣。

my holiday 国庆英语作文5

This year's National Day holiday brought me a delightful blend of relaxation and exploration. I embarked on a short trip to a nearby ancient town, steeped in history and culture.

Walking through the cobbled streets, I was enchanted by the well-preserved architecture and the tranquil atmosphere. The town bustled with festive activities, yet retained its charming old-world feel.

I visited museums, learning about the town's rich heritage, and sampled local delicacies that tantalized my taste buds. In the evenings, I enjoyed boat rides along the tranquil river, admiring the illuminated bridges and waterfront scenery.

This holiday not only refreshed my spirit but also broadened my horizons. It was a perfect blend of history, culture, and relaxation, making it a memorable National Day for me.

今年的国庆假期为我带来了一段融合放松与探索的美妙时光。我踏上了一场前往附近古镇的短途旅行，那里历史悠久，文化底蕴深厚。

漫步在鹅卵石铺就的街道上，我被保存完好的建筑和宁静的氛围深深吸引。古镇虽因节日活动而热闹非凡，但仍保留着迷人的旧日风情。

我参观了博物馆，了解了古镇丰富的历史遗产，并品尝了令人垂涎欲滴的当地美食。夜晚时分，我乘坐小船悠然地划过平静的河流，欣赏着灯火辉煌的桥梁和水岸风光。

这个假期不仅让我的精神得到了放松，还开阔了我的视野。它完美融合了历史、文化和休闲，成为了我难以忘怀的国庆佳节。

my holiday国庆英语作文6

For this year's National Day holiday, I had a wonderful time celebrating with my family. We decided to visit the beautiful city of Beijing, known for its rich history and cultural heritage.

The highlight of our trip was visiting the Great Wall, one of the most famous landmarks in the world. It was an incredible experience to walk along the ancient walls and admire the breathtaking views.

We also explored the Forbidden City, the imperial palace from ancient times. The intricate architecture and vast complex were truly impressive.

In the afternoons, we enjoyed strolling through the traditional hutongs and trying local delicacies. The atmosphere was vibrant and it was fun to immerse ourselves in the local culture.

At night, we watched the stunning fireworks display to celebrate the national holiday. The colorful lights lit up the sky and created a festive atmosphere.

My holiday was filled with memorable moments and new experiences. It was a great way to celebrate our country's independence and I will always cherish these memories.

今年国庆假期，我和家人一起度过了一个美好的时光，我们决定去美丽的北京，那里有丰富的历史和文化遗产。

我们此行的亮点是参观长城，这是世界上最著名的地标之一。走在古老的城墙上，欣赏壮丽的景色，是一次令人难忘的体验。

我们还参观了故宫，古代的皇宫。复杂的建筑和庞大的综合体令人印象深刻。

下午，我们喜欢漫步在传统胡同中，品尝当地美食。气氛活跃，沉浸在当地文化中乐趣无穷。

晚上，我们观看了一场令人叹为观止的烟花表演，庆祝国庆。五彩缤纷的灯光照亮了天空，营造出了节日的气氛。

我的假日充满了难忘的时刻和新奇的体验。这是一种很好的方式来庆祝我们国家的独立，我将永远珍视这些回忆。

my holiday英语作文7

Last summer, I embarked on a memorable holiday to the countryside with my family. The air there was so fresh and crisp, a stark contrast to the hustle and bustle of the city. We stayed in a cozy cottage surrounded by lush green fields and chirping birds.

Each morning, we woke up to the symphony of nature, followed by a leisurely walk through the countryside. We picked fresh fruits from the orchard and helped the farmers with their daily chores, experiencing the joy of simple living.

Afternoons were spent by the river, where we swam, fished, and enjoyed picnics under the shade of trees. Evenings brought us together around a bonfire, sharing stories and laughter under the starry sky.

This holiday not only rejuvenated my mind and body but also taught me the value of simplicity and the beauty of nature. It was a time I cherished deeply, and I look forward to revisiting those peaceful moments again.

去年夏天，我和家人一起去了乡下度过了一个难忘的假期。那里的空气如此清新，与城市的喧嚣形成了鲜明对比。我们住在一间被郁郁葱葱的田野和啾啾鸟鸣环绕的温馨小屋中。

每天清晨，我们在大自然的交响乐中醒来，随后悠闲地在乡间漫步。我们在果园里采摘新鲜水果，并帮助农民们做日常农活，体验着简单生活的乐趣。

午后时光，我们在河边度过，游泳、钓鱼，并在树荫下享受野餐。傍晚时分，我们围坐在篝火旁，在满天繁星下分享故事和欢笑。

这次假期不仅让我的身心得到了放松，还让我体会到了简单生活的价值和自然之美。那是一段我深深珍惜的时光，我期待着再次回味那些宁静的时刻。

my holiday英语作文8

During this year's summer vacation, I had the most memorable holiday. I went to visit my grandparents in the countryside. It was a refreshing change from the hustle and bustle of the city.

Every morning, I would wake up to the sound of birds chirping and the fresh country air. I helped my grandparents with household chores and gardening. We grew vegetables and fruits in their garden, which were delicious and healthy.

In the afternoons, I would explore the nearby fields and forests. I loved observing the plants and animals in their natural habitat. It was a great opportunity to learn about nature.

At night, we would sit around the bonfire and listen to my grandparents' stories about their childhood. It was fascinating to learn about their experiences and traditions.

This holiday was not only fun, but it also taught me the value of hard work and appreciation for nature. I will cherish these memories forever.

今年暑假，我度过了一个难忘的假期。我去了乡下看望我的祖父母。这与城市的喧嚣形成了鲜明的对比，让我感到非常新鲜。

每天早晨，我会被鸟儿的鸣叫声和新鲜的乡村空气唤醒。我帮助祖父母做家务和园艺。他们在花园里种植蔬菜和水果，美味又健康。

下午，我会探索附近的田野和森林。我喜欢观察植物和动物在自然环境中的生活。这是一个很好的机会，让我学习关于大自然的知识。

晚上，我们会围坐在篝火旁，听祖父母讲述他们童年的故事。了解到他们的经历和传统，让我感到非常着迷。

这个假期不仅有趣，还教会了我劳动的价值和对自然的欣赏。我会永远珍惜这些美好的回忆。

my holiday英语作文9

My vacation was a much-needed break from my busy school schedule. I spent two weeks relaxing and enjoying various activities with my family and friends.

One of the highlights of my vacation was our trip to the beach. The sun was shining, the waves were crashing, and the sand was warm under my feet. We spent hours building sandcastles, playing frisbee, and enjoying the beautiful views.

Another memorable experience was spending quality time with my family. We cooked delicious meals together, watched movies, and had fun playing board games. It was a great opportunity to strengthen our bond and catch up on each other's lives.

During my vacation, I also made time to read books, practice yoga, and work on my art project. These activities helped me unwind and find inner peace.

Overall, my vacation was a wonderful and refreshing experience. I cherish the memories and feel rejuvenated as I return to school.

我的假期是我繁忙学校日程中迫切需要的休息时间。我和家人朋友一起度过了两周的放松和各种活动。

我的假期的一个亮点是我们去海滩的经历。阳光明媚，海浪拍打，沙子在脚下温暖。我们花了几个小时建造沙堡，玩飞盘，欣赏美丽的景色。

另一个难忘的经历是与家人共度宝贵时光。我们一起做美味的饭菜，看电影，玩棋盘游戏。这是一个加强我们纽带和互相了解生活的好机会。

在我的假期期间，我还抽时间阅读书籍，练习瑜伽，并完成我的艺术项目。这些活动帮助我放松和找到内心的平静。

总的来说，我的假期是非常棒和令人焕然一新的经历。我珍惜这些回忆，感到在学校重新焕发活力。

my holiday英语作文10

Last summer vacation, I had the opportunity to travel to Japan with my family. It was a dream trip for all of us, and we were excited to explore the rich culture and beautiful landscapes of this country.

Our first stop was Tokyo, the vibrant capital city. We visited iconic landmarks like the Tokyo Tower and the historic Senso-ji temple. We also enjoyed delicious Japanese cuisine and took a relaxing walk in the picturesque Ueno Park.

Next, we traveled to Kyoto, a city known for its traditional tea houses and stunning temples. We explored the Fushimi Inari Shrine, famous for its rows of red torii gates, and experienced a traditional tea ceremony.

In Hiroshima, we paid our respects at the Peace Memorial Park, a touching reminder of the atomic bombing that happened in 1945. It was a humbling experience, and it made us appreciate the importance of peace.

Our trip concluded in Okinawa, where we enjoyed the beautiful beaches and crystal-clear waters. We snorkeled and discovered the vibrant marine life, including colorful corals and tropical fish.

It was a memorable vacation, filled with new experiences and beautiful memories. We returned home with a deep appreciation for Japan's culture and a desire to explore more of the world.

去年暑假，我有机会和我的家人一起去日本旅行。对我们来说，这是一次梦想之旅，我们兴奋地探索这个国家的丰富文化和美丽的风景。

我们的第一站是东京，这个充满活力的首都。我们参观了东京塔和古老的金阁寺。我们还享受了美味的日本料理，并在风景如画的上野公园里悠闲地散步。

接下来，我们前往京都，一个以传统茶屋和惊人的寺庙而闻名的城市。我们探索了伏见稻荷大社，以其成排的红门而闻名，并体验了传统的茶道仪式。

在广岛，我们在和平纪念公园表达了我们的敬意，这是一个令人感动的提醒，让我们珍惜和平的重要性。

我们的旅行在冲绳结束，在那里我们享受了美丽的海滩和清澈的水。我们潜水和发现了丰富多彩的珊瑚和热带鱼。

这是一次难忘的假期，充满了新体验和美好的回忆。我们带着对日本文化的深刻理解和探索世界的渴望回到了家。

my holiday英语作文11

During my holiday, I had the chance to visit my grandparents in the countryside. It was a refreshing change from the bustling city life that I am accustomed to.

I spent my days helping my grandparents with household chores and enjoying the peaceful surroundings. We would sit under the shade of a tree, sipping on cold drinks and conversing about life.

In the afternoons, I would assist my grandfather in his garden, planting seeds and watering the plants. It was rewarding to see the plants grow and flourish under my care.

At night, I would lie on the grass and gaze at the stars. The sky was so clear, and the stars seemed to twinkle with a special glow. It was a beautiful and calming experience.

I also had the opportunity to explore the nearby forest and stream. I loved listening to the chirping of birds and the rustling of leaves. The sound of running water from the stream was soothing to my soul.

My holiday was a memorable one. It allowed me to reconnect with nature and appreciate the simple joys in life. I returned home feeling refreshed and grateful for the time spent with my grandparents.

在我的假期期间，我有机会去乡下看望我的祖父母。这与我习惯的喧嚣城市生活形成了鲜明的对比，让我感到非常清新。

我花了几天时间帮助祖父母做家务，并享受着宁静的环境。我们会在树下乘凉，喝着冷饮，聊天。

在下午，我会帮助祖父在他的花园里种种子和浇水。看到在我照顾下的植物生长和茁壮成长，这让我感到非常满意。

到了晚上，我会躺在草地上，凝视着星空。天空如此清澈，星星似乎在特别闪烁。这是一种美丽而平静的体验。

我还有机会探索附近的森林和溪流。我喜欢倾听鸟儿的歌唱和叶子的沙沙声。溪流中潺潺的水声让我心灵得到舒缓。

我的假期非常难忘。它让我有机会重新与大自然联系，并感激与祖父母共度的时光。我回到家时感到精神焕发，对这段经历心存感激。

my summer holiday作文12

Escaping the heat of the city, I embarked on a coastal holiday with my family. The salty breeze and the endless expanse of the ocean greeted us as we arrived at our seaside cottage.

Days were spent building sandcastles, collecting shells, and taking dips in the crystal-clear waters. In the evenings, we strolled along the shore, watching the sunset paint the sky with hues of orange and pink.

The tranquility of the coast rejuvenated my soul, and the simple pleasures of the seaside reminded me of life's pure joys. My summer holiday was a cherished escape, filled with laughter, relaxation, and memories that will forever shimmer like the sea.

为了逃离城市的炎热，我和家人一起踏上了一场海滨之旅。当我们抵达海边小屋时，咸咸的海风和广阔的海洋迎面而来。

白天，我们建造沙堡、收集贝壳，并在清澈见底的海水中畅游。傍晚时分，我们沿着海岸漫步，观看夕阳将天空染成橙红色和粉色。

海滨的宁静让我的心灵得到了恢复，而海边简单的乐趣则让我重新感受到了生活的纯粹快乐。我的暑假是一次珍贵的逃离，充满了欢笑、放松和将永远闪耀如海的记忆。

my summer holiday作文13

Embarking on a cultural odyssey, I spent my summer holiday exploring the ancient ruins and vibrant streets of a historic city. Each corner whispered tales of the past, and I was captivated by the intricate architecture and bustling markets.

I sampled local delicacies, indulging in flavors that awakened my taste buds. Participating in traditional workshops, I learned the art of pottery and calligraphy, feeling a deep

connection to the rich heritage.

This summer holiday was more than just a vacation; it was a transformative journey that broadened my horizons and enriched my soul. I returned home with a suitcase full of souvenirs and a heart full of memories.

我踏上了一场文化之旅，利用暑假时间探索了一座历史名城的古老遗迹和繁华街道。每个角落都低语着过去的故事，我被复杂的建筑和繁忙的市场深深吸引。

我品尝了当地美食，享受着唤醒味蕾的美味。通过参加传统工作坊，我学习了陶艺和书法的艺术，感受到了与丰富文化遗产的深厚联系。

这个暑假不仅仅是一次度假，更是一次改变我视野、丰富我灵魂的旅程。我带着装满纪念品的行李箱和满载回忆的心回到了家。

my summer holiday plans 英语作文14

This summer, I've crafted a plan that balances leisure and self-improvement.

I'll embark on trips to unfamiliar cities, immersing myself in diverse cultures. I'm particularly excited about visiting the historic sites of Rome and tasting authentic Italian cuisine.

Besides, I'm enrolled in an online photography course to refine my artistic abilities, hoping to capture the beauty I encounter on my travels.

To keep physically active, I'll become a member of a local gym and stick to a consistent workout schedule, aiming to improve my endurance and strength.

These summer plans are designed to ensure a blend of enjoyment and productivity, making the most of my holiday break.

这个夏天，我制定了一个既休闲又自我提升的计划。

我将启程前往陌生的城市，沉浸在不同的文化中。我特别期待参观罗马的历史遗迹，品尝正宗的意大利美食。

此外，我还报名参加了一个在线摄影课程，以提升我的艺术能力，希望能捕捉到我旅行中所遇到的美景。

为了保持身体活力，我将加入当地的一个健身房，并坚持规律的锻炼计划，目标是提高我的耐力和力量。

这些暑假计划旨在确保享受与效率的完美结合，充分利用我的假期时光。

my summer holiday plans 英语作文15

This summer, I intend to make my holiday both enriching and exciting.

I will start by participating in a community service program, where I'll assist in environmental conservation efforts.

Next, I plan to attend a language exchange program in Japan, which will enhance my language skills and cultural understanding.

In my spare time, I hope to learn cooking from my grandmother, especially traditional dishes. These experiences will not only be enjoyable but also educational.

这个暑假，我打算让我的假期既充实又刺激。

我将从参加社区服务项目开始，在那里我将协助环境保护工作。

接下来，我计划参加在日本的语言交流项目，这将提高我的语言技能和文化理解。

在我的空闲时间，我希望从我祖母那里学习烹饪，特别是传统菜肴。这些经历不仅会令人愉快，也会富有教育意义。

my summer holiday life 英语作文16

This summer holiday was a blend of relaxation and growth.

I dedicated my mornings to reading a variety of books, which not only improved my English but also fueled my imagination.

In the afternoons, I explored new places with my family, visiting both natural wonders and historical landmarks. The evenings were spent volunteering at a community center, where I tutored children in English.

These activities made my summer not just enjoyable but also incredibly rewarding and memorable.

这个暑假是放松与成长的完美结合。

我每天早上都用来阅读各种书籍，这不仅提高了我的英语水平，也激发了我的想象力。

下午，我则和家人一起探索新地方，我们参观了自然奇观和历史地标。晚上，我会在社区中心做志愿者，教孩子们英语。

这些活动让我的暑假不仅愉快，而且非常有意义，令人难忘。

my summer holiday life英语作文17

This summer, I filled my days with diverse and enriching activities.

I enrolled in a painting class, where I discovered my passion for art and learned to express myself creatively. Joining a basketball club not only honed my physical fitness but also taught me the value of teamwork.

Moreover, I attended a science camp, delving into fascinating experiments that sparked my interest in science.

These experiences made my summer both enjoyable and developmental, leaving me with lasting memories and new skills.

这个夏天，我每天都过得丰富多彩且富有成效。

我报名参加了一个绘画班，在那里我发现了自己对艺术的热情，并学会了创造性地表达自己。加入篮球队不仅锻炼了我的体能，还教会了我团队合作的价值。

此外，我参加了一个科学营，深入进行了许多引人入胜的实验，激发了我对科学的兴趣。

这些经历让我的暑假既愉快又具有成长性，留下了持久的记忆和新的技能。